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Certificat du contrat d´assurance (police d´assurance)  

 

Nous confirmons que nous avons conclu avec l´assuré suivant: C.D.O. Prague, s.r.o. 
siège: Jinonická 80/804   No. d´identification : 27062503 

enregistrement dans le RCS: OR vedený MS v Praze oddíl C, vložka 93519 
le 23.9.2021 Contrat d´assurance No.: 8075839012. 
 

L´assurance couvre la responsabilité du dommage produit à autrui sur l´envoi transporté émanant des 
contrats de transport et la responsabilité du dommage produit sur les envois déterminés par la Convention 
du contrat de transport dans le transport routier international. L´assurance se réfère seulement à la 
responsabilité de dommages produits pendant le transport assuré par un véhicule routier motorisé 
dénommé dans le Contrat d´assurance.  
L´assurance couvre les cas de la responsabilité si le sinistre se produit en Europe à l´exception des états 
suivants: Russie, Biélorussie, Ukraine, Moldavie.  
 
Ľ´assurance (le contrat d´assurance) est valable de 24.9.2021 à  24.09.2022. 
 
Plafond du versement pour la prime d´assurance: 7 000 000,-CZK  
 
Franchise: 10%, 10 000,- CZK du plafond de la prime d´assurance. 
 

  
Acknowledgement on taking out an insurance contract  

(insurance policy) 
 

We hereby certify that we have concluded the insurance contract no.: 8075839012, on 23.9.2021   

with the policy holder C.D.O. Prague, s.r.o., registered office: Jinonická 80/804, Praha 5 158 00  ID: 

27062503, registration in Business Register OR vedený MS v Praze oddíl C, vložka 93519 

 
The insurance concerns cases of liability for damage caused to a third party to a transported shipment, 
resulting from contracts of carriage, and liability for damage caused to shipments defined by The 
Convention on the Contract for the International Carriage of Goods by Road (CMR). The insurance covers 
only liability for damages caused during transport executed by the road motor vehicle stated in the 
insurance contract.  
The insurance concerns those liability cases when the occurrence of loss arose in the territory of Europe, 
except for the following countries: Russia, Belarus, Ukraine, Moldova. 
 

Insurance (insurance policy) is taken out from 24.9.2021 to 24.09.2022. 
 
Agreed limit of insurance benefits: 7 000 000,-CZK  
 
Deductible: 10%, min. 10 000,-CZK from the limit of insurance benefits. 
 
 
 
 
Praha   10.9.2021 


